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Abstract (en)
The invention relates to a high-coercivity magnetic strip, consisting of a supporting film and a transfer layer, which can be detached therefrom, has
at least one magnetic layer consisting of a dispersion of magnetisable particles on the basis of hexagonal ferrites, and which, if required, carries an
adhesive layer, which is used for fixing the transfer layer on a substrate, on the side averted from the supporting film.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen hochkoerzitiven Magnetstreifen, bestehend aus einer Trägerfolie und einer von dieser ablösbaren Übertragungslage,
welche wenigstens eine Magnetschicht aus einer Dispersion magnetisierbarer Teilchen auf der Basis von hexagonalen Ferriten aufweist, und die
gegebenenfalls auf der der Trägerfolie abgekehrten Seite eine zur Festlegung der Übertragungslage auf einem Substrat dienende Klebeschicht
trägt.
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